

## إشعار بتأجيل موعد انعقاد اجتماع الجمعية العمومية غير العادية لبنك ليشا ذ.م.م (عامة)

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نحيط علم سيادتكم بأن اجتماع الجمعية العامة غير العادية لبنك ليشا ذ.م.م (عامة) التي كان من المقرر إنعقادها يوم ، الثلاثاء الموافق 24 فبراير 2026، في تمام الساعة 09:00 مساءً بالتوقيت المحلي لمدينة الدوحة، عبر تطبيق "Zoom"، ونظراً لعدم إكمال النصاب القانوني، فقد تم تأجيلها إلى يوم الأربعاء الموافق 25 فبراير 2026 في تمام الساعة 09:00 مساءً بحضور شخصي في فندق "ذا نيد الدوحة" بمنطقة الكورنيش.

لمزيد من المعلومات حول جدول الأعمال وعملية التسجيل، يرجى زيارة:

[www.leshabank.com/ar/علاقات-المستثمرين/الجمعية-العمومية](http://www.leshabank.com/ar/علاقات-المستثمرين/الجمعية-العمومية)

## Adjournment Notice for the Extraordinary General Meeting of Lesh Bank LLC (Public)

The Extraordinary General Meeting of Lesh Bank LLC (Public) which was scheduled for Tuesday, 24 February 2026, at 09:00 p.m. Doha local time, “via Zoom”, and **due to the lack of a quorum**, it was adjourned to Wednesday, 25 February 2026, at 09:00 pm, in person at the Ned Hotel Doha located in Corniche area.

For further information on the agenda and registration process please visit [www.leshabank.com/investor-relations/general-assembly](http://www.leshabank.com/investor-relations/general-assembly)

---

PO Box 28028, Doha, Qatar | T +974 4448 3333 | F +974 4448 3560

information@leshabank.com | [www.leshabank.com](http://www.leshabank.com)

Lesh Bank LLC (Public) is authorized by QFCRA under license No. 00091 and listed on the Qatar Stock Exchange (QSE: QFBQ)